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Notulen (CONCEPT) Algemene leden vergadering Energie-U 
ANNE, 24 april 2019, 20:00-22:00 
 
Bestuursleden: Inge Verhoef, Paul van Seters (voorzitter) en Pieter Duif (notulen) 
Energie-U: Sander Willemsen (directeur) 
Afgemeld: Toine Havelaar (penningmeester), Machiel van Dalen (communicatie) en 
Hans Botman (kascommissie) 
 
1. Opening  

• Agenda  
o Geen toevoegingen of wijzigingen.  

• Mededelingen  
o Geen bijzonderheden. 

• Notulen 10 oktober 2018 
o  Geen op- en aanmerkingen en bij dezen met dank aan de onbekende 

notulist vastgesteld. 
 
2. Bestuur  

• Vertrek Jolein Schorel (algemeen bestuurslid) 
o Paul doet melding van het vertrek van Jolein en bedankt haar voor 

haar inzet bij het warmteprogramma, en de vertegenwoordiging aan 
de Regietafel.  

o De ontstane vacature wordt vooralsnog niet ingevuld omdat het 
bestuur zich beraadt op een professionalisering. Hierbij wordt 
gedacht aan het versterken van het operationele team en het 
beperken van het aantal bestuursleden.  

o In juli bij de volgende ALV volgt hierover meer. 
o Jolein bedankt Paul en is blij met deze ontwikkelingen.  

 
3. Financiën 

• In afwezigheid van Toine doet Paul verslag. 
• De accountantscontrole over de subsidie van de Stichting DOEN van 

enkele jaren terug, waarbij er over een periode van 4 jaar in totaal 80k is 
ontvangen, is positief afgesloten. Dit was ook een noodzakelijke stap om 
de nieuwe verkregen subsidie va €145k voor de komende 2 jaar te kunnen 
verzilveren. Nu dat het geval is heeft Energie-U weer meer financiële 
armslag.  

• Het jaarverslag 2018, en de daarbij horende financiële verantwoording, is 
bijna afgerond en wordt bij de eerstvolgende ALV op 9 juli gepresenteerd. 

• De aanbevelingen van de kascommissie zijn overgenomen en worden bij 
de eerstvolgende ALV op 9 juli gepresenteerd. 

• Vanwege het uitgestelde vertrek van Hans Botman, en het vertrek van 
Maarten Schoonwater, uit de kascommissie zijn er twee vacatures. Paul 
introduceert Miriam Sterk als kandidaat. Na een korte toelichting door Paul 
wordt haar benoeming door de vergadering geaccordeerd. Miriam zal door 
Hans in de komende weken worden ingewerkt.  

• Na een oproep van Paul voor de tweede vacature meldt Jos Elberse zich 
als kandidaat. Ook hiermee stemt de vergadering in. Besloten wordt dat 
Jos zich zal aansluiten bij Miriam en Hans.  
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4. Energielandschap Rijnenburg en Reijerscop 
• Inge Verhoef en Guido van Loenen (bestuurslid Rijne Energie) lichten aan de 

hand van de presentatie die terug is te vinden op de site van Energie-U, toe 
wat er allemaal speelt in het energielandschap van Rijnenburg en Reijerscop. 

• Hier in het kort een aantal discussiepunten die nog niet allemaal zijn of kunnen 
worden afgerond gezien de doorloop van het hele ontwikkeltraject: 

o Waarom groen landschap opofferen voor zonneweides? Hier speelt het 
dilemma van het inzetten van zogenaamde pauzelandschappen om te 
duurzaam te kunnen voldoen aan de energiebehoefte van Utrecht. Ook 
wanneer je alle bestaande daken vol legt, kom je niet verder dan een 
paar % van de energiebehoefte. En je kunt eigenaren van die daken 
ook niet verplichten mee te doen.  

o Waarom Energie-U in zee is gegaan met de verschillende partijen? Hier 
heeft het bestuur gekozen voor samenwerking om invloed te kunnen 
uitoefenen op het energielandschap in de polder Rijnenburg en 
Reijerscop.  

o Waarom werken Rijne Energie en Energie-U samen met Eneco en 
BHM Solar? Eneco was al vanaf het begin als initiatiefnemer een 
betrouwbare partij. BHM Solar, ook initiatiefnemer van het eerste uur, 
omarmde als enige de coöperatieve gedachte.  

o Waarom zijn de zoekgebieden uitgebreid? Omdat de afstand tot huizen 
minimaal 800 m moet zijn. 

o Waarom 227 ha zonneweide? Dit oppervlak genereert de maximale 
hoeveelheid vermogen die door het net kan worden opgenomen zonder 
dat er grote infrastructurele aanpassingen nodig zijn.   

o Wie beoordeelt de inzendingen en hoe? De inzendingen worden 
ambtelijk aan de hand van het uitnodigingskader beoordeeld. De raad 
is hier het bevoegd gezag en besluit uiteindelijke wie verder mag 
ontwikkelen.  

o Waarom zou je als Energie-U lid ook lid moeten worden van Rijne 
Energie? Hiermee steun je de ontwikkeling van duurzame lokale 
energie.  

o Wat gebeurt er met de opbrengsten van Rijne Energie? Deze worden 
uitgekeerd aan de investeerders en worden ingezet in de participatie.  

o Gaat Energie-U investeren in Rijne Energie? Participatie bij de 
oprichting van coöperaties is een van de doelstellingen van Energie-U. 
In 2017 is de mogelijkheid om te investeren in de nog op te richten BV 
voor de ontwikkeling bewust opgenomen. Met de ervaringen uit het 
verleden is de volgorde van besluitvorming hierover dat eerst de raad 
een positief besluit neemt, dan de BV wordt opgericht en dan pas zal 
Energie-U een besluit nemen over het investeren hierin.  

  
5. Rondvraag en sluiting 

• Jos vraagt zich af of het tijdspad rondom de ontwikkeling Rijnenburg en 
Reijerscop niet veel meer parallel kan lopen om zo tijd te winnen. Inge 
beaamt dat hier wel naar wordt gestreefd, maar Paul merkt op dat dit nog niet 
hoeft te betekenen dat de ambtelijke raderen dan ook echt sneller gaan 
draaien. Guido voegt hieraan toe dat op andere locaties waar initieel hiermee 
wel een versnelling is gerealiseerd, dit later weer moest worden bekocht met 
een langere periode van discussie en protest.  
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Paul dankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering kort na 22:00. 


